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دکتر فاطمه محمد بیگی عضو شورای مرکزی جمعیت اعتلای نهادهای مردمی در سومین نشست سالانه (جان ما) ؛

اجرای صحیح بیانیه گام دوم انقلاب زیربنای راهبردی فعالیت جمعیت اعتلای نهادهای مردمی
دکترفاطمه محمدبیگی نماینده مجلس شورای اسلامی و عضوشورای مرکزی جمعیت اعتلای نهادهای مردمی انقلاب اسلامی در سومین نشست سالانه
(جان ما)تاکید کرد: اینکه بتوانیم شبکهای از جوانان نخبگان و بانوان فعال فرهنگی اجتماعی سیاسی و اقتصادی کشور را دور هم جمع کنیم و بتوانیم
فرصت های آماده سازی و ارائه تفکرات و اندیشه های آنان را در راستای تعالی ارزش های ملی و بین المللی جمهوری اسلامی ایران فراهم سازیم، در

مسیر اجرای بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی هستیم.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، سومین نشست کشوری جمعیت اعتلا در روزهایی 24 و 25 آبانماه در قم و جمکران و با حضور نمایندگان
مجلس، مسئولان کشوری، فعالان جبهه مقاومت ومیهمانان خارجی برگزار شد.

دکترفاطمه محمدبیگی نماینده مجلس شورای اسلامی و عضوشورای مرکزی جمعیت اعتلای نهادهای مردمی انقلاب اسلامی در سومین نشست سالانه
(جان ما) در گفتگو با پایگاه اطلاع رسانی جمعیت اعتلا تاکید کرد: اینکه بتوانیم شبکهای از جوانان نخبگان و بانوان فعال فرهنگی اجتماعی سیاسی و
اقتصادی کشور را دور هم جمع کنیم و بتوانیم فرصت های آماده سازی و ارائه تفکرات و اندیشه های آنان را در راستای تعالی ارزش های ملی و بین

المللی جمهوری اسلامی ایران فراهم سازیم، در مسیر اجرای بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی هستیم.

نایب رئیس کمیسیون بهداشت مجلس شورای اسلامی در خصوص اهمیت موضوع شبکه سازی نخبگانی کشور افزود: برای شبکه سازی اجتماعی برای
تربیت حکمرانان آینده کشور و استفاده از ظرفیت نخبگان برای برون رفت از مشکلات و پیدا کردن حل مسائل مختلف کشور یک ضرورت و نیاز کشور
است. در بیانیه مقام معظم رهبری در ساحتهای مختلفی مقام معظم رهبری امر فرمودند که فعالان اجتماعی ورود کنند و با ایجاد شبکه سازی مردمی
تبلور مردم سالاری دینی را در کشور جمهوری اسلامی ایران رقم بزنند تا این کشور الگویی باشد برای تمدن سازی نوین جهان اسلام و پایه گذاری

حکومت عدل جهانی.

عضوشورای مرکزی جمعیت اعتلای نهادهای مردمی انقلاب اسلامی در پایان درخصوص دستاوردها جمعیت اعتلا در سومین نشست سالانه و برگزاری
نشستهای تخصصی و کارگروهها مثبت ارزیابی نمود و امیدواری خود را به نتایج این گردهمایی را در سطح اجرای برنامه های کلان این جمعیت در

کشور اعلام کرد.


